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تکذیبممنوعیتحضورمادرانکاراتهکاران
درمسابقاتردهپایه

روابــط عمومی وزارت ورزش و جوانان شــایعه ممنوعیــت حضور مادران 
کاراته کاران در مســابقات رده پایه به دستور این وزارتخانه را تکذیب کرد. به 
گزارش ایسنا به نقل از پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان، در پی انتشار یک 
ویدیو و ادعای مطرح شــده مبنی بر ممنوعیت حضور مادران کاراته کاران در 
سالن مسابقات به دستور این وزارتخانه، روابط عمومی وزارت ورزش و جوانان 
بــا رد این ادعا اعلام کرد که دســتور چنین ممنوعیتی از ســوی هیچ یک از 
مقامات وزارت ورزش صادر نشــده و خانواده ها با انجام روال معمول مربوط به 
حضور تماشاگران)بررســی وضعیت تزریق واکسن و ثبت در سامانه ( می توانند 
در مسابقات رده پایه به عنوان تماشاگر در کنار فرزندان خود حضور پیدا کنند. 
بر اساس این گزارش هفته گذشته نیز در مسابقات کاراته رده پایه که در زنجان 

برگزار شد، مادران کاراته کاران در سالن مسابقات حضور داشتند.

کاوهرضاییاستقلالیشد
کاوه رضایی پس از توافق 
بــا آبی پوشــان پایتخت، به 
اردوی اســتقلال در ترکیــه 
اضافه می شــود. بــه گزارش 
ایســنا و به نقل از باشــگاه 
از  پس  رضایــی  اســتقلال، 
با باشگاه  انجام توافقات لازم 
اســتقلال، فصل آینــده در 
جمع آبی پوشــان حضور خواهد داشــت. قرار اســت پس از بازگشت کاروان 

استقلال به تهران، مراحل رسمی حضور کاوه در این باشگاه انجام شود.

ناکامیشمشیربازیایراندرقهرمانیجهان
تیم سابر زنان ایران با قبول شکست برابر آمریکا از دور مسابقات شمشیربازی 
قهرمانــی جهان کنار رفت. به گزارش ایرنا، در ادامه رقابت های شمشــیربازی 
قهرمانی جهان که در قاهره مصر در حال برگزاری اســت تیم سابر زنان ایران 
به مصاف آمریکا رفت که این بازی در پایان با برتری حریف همراه بود. دو تیم 
دیروز و در یک مرحله یک شانزدهم نهایی رو در روی هم صف آرایی کردند که 
این بازی در پایان با برتری ۴۵ بر  ۳۵ تیم ســابر زنان آمریکا به پایان رســید. 
نجمه ســازنچیان، پریماه برزگر و فائزه رفیعی ترکیب تیم ســابر زنان ایران را 
تشکیل می دادند. با این نتیجه تیم سابر ایران در رده بیست وهشتم جهان قرار 
گرفت.  این مســابقات برای کاروان اعزامی ایران در شــرایطی به پایان رسید 
که نمایندگان کشــورمان در اسلحه های ســابر، اپه و فلوره از رسیدن به مدال 

بازمانده و در دو بخش تیمی و انفرادی عملکرد موفقی نداشتند.

مجیدیبهخاطرقائدیبهاتریشنرفت
»فرهاد مجیدی« سرمربی اتحاد کلباء درپی جذب »مهدی قایدی« است و 
بــه همین دلیل تیمش را در اردوی اتریش همراهی نمی کند. به گزارش ایرنا؛ 
تیم فوتبال اتحاد کلباء امارات کــه هدایت آن را فرهاد مجیدی بر عهده دارد 
برای برپایی اردوی تدارکاتی راهی اتریش شــده است. فرهاد مجیدی به جای 
حضور در اردوی اتریش در امارات ماند و تمرینات این تیم زیر نظر گابریل پین 
دنبال می شود. درباره غیبت مجیدی گفته می شود او در امارات مانده تا انتقال 
مهدی قائدی را به اتحاد کلباء قطعی کند. ســایت »اسپورت« امارات خبر داد 
باشگاه شباب الاهلی که به دنبال جذب سلطان عادل است با چراغ سبز فرهاد 
مجیدی روبه رو شــده اما به شــرطی که با مهدی قائدی معاوضه شود. به نظر 
می رســد این شرط مورد موافقت شــباب الاهلی قرار گیرد تا قائدی دوباره در 

امارات شاگرد مجیدی شود.

گلزنسابقتیمملیفوتبالآلماندرگذشت
اسطوره باشگاه هامبورگ و تیم ملی آلمان و یکی از برترین مهاجمان تاریخ 

فوتبال در سن ۸۵ سالگی درگذشت.
به گزارش ایســنا و به نقل از بیلد، اتحادیه فوتبال آلمان )DFB( و باشگاه 
هامبورگ اعلام کردند اووه زیلر که کاپیتان آلمان غربی در جام جهانی ۱۹۶۶ 
بود، در ســن ۸۵ سالگی درگذشت. این مهاجم پرکار در ۷۲ بازی برای آلمان 
غربــی ۴۳  گل به ثمر رســاند و در ۴۰ بازی کاپیتان بود تــا یکی از برترین 
بازیکنان تاریخ فوتبال آلمان باشد. برند نویدورف رئیس اتحادیه فوتبال آلمان 
گفت فوتبال آلمان یکی از بزرگترین بازیکنان خود را از دســت داد. نوئندورف 
در بیانیــه ای گفت: پس از فریتز والتــر، او دومین کاپیتان افتخاری ما بود. او 
یک الگو برای  خیلــی از بازیکنان آلمانی بود؛ یک الگوی واقعی. قطعا نبود او 

حس خواهد شد.
بســیاری از گل های او فراموش نشدنی هستند، مانند ضربه افسانه ای او با 
پشت سر در مرحله یک چهارم نهایی جام جهانی ۱۹۷۰ مقابل انگلیس. او در 
۵۸۷ بازی ۵۰۷ گل برای هامبورگ به ثمر رساند و رکورددار گلزنی این باشگاه 
اســت. او به هامبورگ کمک کرد تا در فصل ۶۰-۱۹۵۹ قهرمان آلمان شوند. 
جوناس بولد، عضو هیــات مدیره هامبورگ در بیانیه ای گفت:  اووه زیلر همه 
چیزهایی است که یک فرد خوب دارد را در خود داشت. او فروتن، وفادار، شاد و 
به علاوه او همیشه به همه احترام می گذاشت. ما هرگز او را فراموش نخواهیم 
کرد و همیشــه او را گرامی خواهیم داشــت. تنها پله و اووه زیلر موفق شدند 
در چهار دوره جام جهانی گلزنی کنند. پله در جام جهانی ۱۹۵۸ درخشــید و 
توانست تیمش را به قهرمانی در جام جهانی برساند. او در جام های جهانی ۵۸ 
تا ۷۰ موفق شد گلزنی کند. زیلر آلمانی نیز موفق شد در همین دوره ها )۵۸ تا 
۷۰( در چهار دوره جام جهانی گلزنی کند تا با رکورد پله برابری کند. مهم ترین 

افتخار او نایب قهرمانی در جام جهانی ۶۶ است.

نکونام:
نمیدانیمچهکسیدرفوتبالتصمیمگیرندهاست

ســرمربی تیم فولادخورستان گفت: فوتبال ما شرایط خاص دارد و در حال 
حاضر نمی دانیم چه کســی در فوتبال تصمیم گیرنده است؟ وقتی کار دست 
کســی نیست ترجیح دادم در فولاد بمانم و مردم خوزستان را خوشحال کنم. 
به گزارش ایرنا؛ »جواد نکونام« با اشــاره به برگزاری اردوی فولاد خوزستان در 
ترکیه، اظهار داشــت: شرایط اردو ایده آل است، یک اردوی تدارکاتی ماسب را 
در تهران پشــت سر گذاشــتیم و حالا دومین اردوی خود را در ترکیه برگزار 
می کنیم. یک بازی دوســتانه انجام داده و دیدار دیگری هم در پیش داریم که 

به طور حتم برایمان موثر خواهد بود. 
وی افزود: بر اســاس نیازهای خود یارگیری کردیم. در دو سال گذشته به 
خاطر یک رای ناعادلانه از جذب بازیکن محروم بودیم و این اتفاق در شرایطی 
افتاد که تیم های دیگر، خود تیم هایشان را تقویت کردند. در این فصل مدیریت 
تمامی خواســته های کادر فنی را برآورده کرد و حالا ما باید تلاش کنیم تا به 
اهدافمان برســیم. سرمربی فولاد خاطرنشان کرد: همیشه شفاف و بدون پرده 
حرف می زنم، برای من شــفاف صحبت کردن از هر چیز مهم تر اســت. درباره 
موســی کولیبالی وآیاندا پاتوســی باید حرف بزنم. با مدیر برنامه های این دو 
بازیکن چندین جلسه برگزار کردیم، خود من در این نشست ها حضور داشتم. 
برای کولیبالی و پاتوسی چندین هفته زمان را از دست دادیم، تمام صحبت ها 
این بود که آنها در تمرینات بدنســازی حضور نداشــته باشند درحالی که برای 
من نظم و انضباط تیمی از هر چیز دیگری مهم تر است. اگر لازم باشد این دو 
بازیکن را کنار خواهم گذاشــت. من به چیزی جز نظم فکر نمی کنم و اگر هم 
قرار باشد آنها را در تیم نگه دارم جرایم سختی را در نظر خواهم گرفت. نکونام 
تصریح کرد: امیدوارم برای اردوی آخر تمامی نفرات را در اختیار داشته باشیم 
تا بتوانیم برای شروع لیگ برتر به آمادگی کامل رسیده و به هدف خود برسیم. 
الان چند بازیکن را در اختیار نداریم. کولیبالی و پاتوسی دو بازیکنی بودند که 
شرایطشــان را بازگو کردم، با دو بازیکن دیگر در حال مذاکره هســتیم و باید 
تیم کامل شــود تا برای فصلی که پیش رو است آماده شویم. وی گفت: درباره 
پیشــنهاد تیم ملی دوســتان لطف دارند و اینکه در بین گزینه های تیم ملی 
کشورم باشم باعث افتخار است اما برنامه کاری خودم را دارم و ترجیح می دهم 
کاری را انجام دهم که خوشــحال هستم. متاســفانه فوتبال ما شرایط خاص 
دارد و در حال حاضر نمی دانیم چه کســی در فوتبال تصمیم گیرنده اســت؟ 
چه کسی می تواند کاری انجام دهد؟ وقتی کار دست کسی نیست و نمی دانیم 
در فدراســیون چه کاره هستند ترجیح دادم در فولاد بمانم و مردم خوزستان 
خوشحال کنم. امیدوارم فوتبال کشورم از این شرایط عذاب آور نجات پیدا کند 

و در ادامه مسیر موفق باشد.

اخبار کوتاه

ســرمربی تیــم ملــی فوتبال ایــران گفــت: خیلی ها 
می خواستند تیم را زمین بزنند اما تمامی فشارها و شایعات 

را به جان خریدم تا به هدفمان برسیم.
بــه گــزارش ایرنــا؛ »دراگان اســکوچیچ« جمعه در 
گفت وگویی تلویزیونی در خصوص شرایط تیم ملی، اظهار 
داشت: سال پیش در منامه واقعا شرایط سختی بود چراکه 
حتی اجازه نداشــتیم یک امتیاز از دست بدهیم. وضعیت 
ویژه ای بود که باید با آن دســت وپنجه نرم می کردیم و در 
نهایت موفق شدیم مرحله مقدماتی اول را به بهترین شکل 

تمام کنیم.
وی در خصــوص اردوی بعدی و بازی با اروگوئه و اینکه 
گفته می شــود ســرمربی تیم ملی علاقه ای به دیدارهای 
تدارکاتی دشوار ندارد، توضیح داد: سه ماه پیش برنامه ای ۴۴ 
صفحه ای به فدراسیون دادم و خواستم با بهترین تیم ها بازی 
تدارکاتی داشته باشیم. می دانم بهترین تصمیمات از سوی 
فدراسیون اتخاذ می شــود و به این بحث ها دامن نمی زنم. 
به من گفته اند بازی با اروگوئه تقریبا قطعی شــده اســت. 
چیزی که می خواهم بهترین شرایط برای تیم و سخت ترین 
چالش ها برای بازیکنان اســت تا به خوبی برای جام جهانی 

آماده شویم.
اسکوچیچ در مورد اینکه تیم ایران بازی دیگری خواهد 
داشت؟ گفت: تیمی را پیشنهاد ندادم. در جایگاه سرمربی، 
انتخــاب تیمی که با آن بازی کنیم برعهده من نیســت و 
می دانم محدودیت هایی برای دیدارهای دوســتانه است و 

انتخاب تیم ها را برعهده فدراسیون گذاشته ام.
وی در مورد شــایعاتی مبنی بــر اختیاری کردن صرف 
صبحانه برای بازیکنان از ســوی کادرفنی، عنوان کرد: اگر 
فقط بهانه صبحانه داریم یعنی همه کارها درست بوده و فقط 
مشــکل صبحانه وجود دارد. در برهه ای دشوار سریعترین 
صعود را داشتیم و چرا باید بحث صبحانه مطرح شود. چنین 
اجازه ای به نفرات ندادم و بازیکنان تصمیم گیرنده نیستند 
چه زمانی صبحانه بخورنــد. وظیفه آنان ارائه بهترین بازی 

است و باید بهترین تلاش خود را نشان بدهند.
وی در مورد حریفان ایــران در جام جهانی توضیح داد: 
تمام تیم هایی که به جام جهانــی آمدند بهترین کیفیت را 
داشــته اند. انگلیس یکی از بهترین لیگ های دنیا را دارد و 
ارزش بازیکنان آنان چندین برابر تیم ما است. در این دیدار 
قطعا باید با ایمان، سازماندهی و جنگدنگی وارد زمین شویم 
تا فاصله بین خودمان و آنهــا را جبران کنیم. ولز به لحاظ 
فوتبالــی و فیزیکی خیلی به انگلیس شــباهت دارد و تیم 
خوبی اســت. آمریکا نیز با گذشــته تفاوت زیادی داشته و 
تیم قدرتمندی است و ما باید در هر سه بازی گروهی، تمام 
توانمان را به کار ببندیم و با اتحاد و توانی داریم باید با این 

رقبای سرسخت بازی کنیم.
وی در مورد تعداد نفرات دعوت شــده به اردوی بعدی 
عنوان کرد: می بینــم در خصوص دعوت نفرات به اردوهای 

قبلی صبحت می شــود. این مساله ای بود که به طور خاص 
ایجاد شــد و به خاطر برنامه ریزی لیگ مجبور شدم تعداد 
بازیکن بیشتر از حالت عادی را دعوت کنم. در اردوی جدید، 
تعداد بازیکنان از حد اســتاندارد بیشتر نمی تواند باشد. اما 
از لیگ داخلی و در پیش اردویی که قبل از ۳۱ شــهریورماه 
خواهیم داشــت، نفرات بیشتری را از لیگ دعوت می کنیم. 
چراکه فقط می توانیم بازیکنان بین المللی را در طول فیفادی 
داشته باشیم و می خواهیم بازیکنان داخلی را در یک پیش  
اردو داشــته باشیم. شرایط مثل قبل نیســت که خارج از 

فیفادی اردو داشته باشیم و بازی دوستانه انجام دهیم.
سرمربی تیم ملی فوتبال در خصوص سفر به کشورهای 
مختلف برای در نظر گرفتن شرایط بازیکنان ایرانی و احتمال 
دعوت از نفــرات جدید، گفت: تا قبل از اردوی جدید زمان 
داریم و برنامه دارم در ترکیه حاضر شوم و بازی های دوستانه 

تیم ها را ببینم. همیشه گزینه ها را بررسی می کنم.
این مربی اهل کرواســی توضیح داد: دو سال و نیم است 
که لیگ را در نظر داریم و توان بازیکنان را می شناســیم و 
قرار نیســت کارمان را از اول شــروع کنیم. امیدوارم تعامل 
با مربیان باشگاهی بهتر شــود. مسلما اگر بازیکن جدیدی 

عملکرد خوبی داشته باشد به تیم ملی می رسد.
وی در مــورد انتقاد از دعوت تعداد نفرات زیاد به اردوها، 
اظهار کرد: خوشــحالم مورد انتقاد واقع شوم تا اینکه دیده 
نشوم. نفرات زیادی دعوت شدند اما خیلی ها نتواسنتند به 
تیم ملی کمک کنند. باید آنها را در تمرینات بسنجیم و پس 
از آن اجازه بدهیم بازیکنی به پیراهن تیم ملی برسد. تعداد 
نفــرات بالا به زمان اردو ربطی ندارد. این در حوزه وظیفه ام 
است که چه افرادی را دعوت کنم و هر بازیکنی خوب باشد 

به اردو می رسد.
وی در خصوص اینکه بنظر می رسد نسبت به زمانی که 

مربی باشگاهی بود، شادی همیشگی را ندارد، گفت: اینطور 
نیســت که بگویم ناامیدم و حال خوبی ندارم. ولی به خاطر 
همین شایعات است که مثل گذشته خوشحال نیستم. همه 
عمرم را در فوتبال و مربیگری گذاشــته ام. عاشق فوتبالم و 
سعی می کنم این روحیه مثبت و لبخندم را همیشه داشته 

باشم.
سرمربی تیم ملی ایران گفت: خیلی ها می خواستند تیم 
را زمین بزنند. وقتی به تیم ملی آمدم تا زمان فعلی چندبار 
مدیریت فدراســیون تغییر کرده اســت و مشکلات زیادی 
ایجاد شد. این شــرایط آشفته را با نتایج درخشان مقایسه 
کنید متوجه خواهید شد که من برخوردهای لازم را داشته ام 

که به موفقیت رسیده ایم.
وی در خصوص اینکه ابتدا از ســوی کمیته فنی رای به 
برکناری او داده شد، گفت: جلسه ای با کمیته فنی نداشتم 
و این مســاله برایم قابل پذیرش نیست. اگر مشکلی دیده 
شــده باید کمیته فنی از مــن بخواهد توضیح بدهم و یک 
طرفه به قاضی رفتن کار درستی نیست. مسئولیت این تیم 
و نتایجش برعهده من اســت و تمامی فشــارها را به جان 

خریده ام.
اسکوچیچ ادامه داد: مطمئن باشید کار بچگانه ای از من 
ســرنمی زند و برای هر بازی در جام جهانی به دنبال نتیجه 
هستیم. قرار نیست فوتبال صد در صد تهاجمی داشته باشیم 
و باید در بازی تعادل ایجاد کنیم. باید برابر تمامی حریفان 
موقعیت بسازیم، دفاع مطلق نداشته و تعادل را برقرار کنیم.
اســکوچیچ: خیلی ها می خواســتند تیم را زمین بزنند؛ 
تمامی فشارها را به جان خریدم؛ ترسی بابت از دست دادن 

جایگاهم ندارم
وی در خصوص حمایت بزرگان فوتبال ایران چون علی 
دایی و خداداد عزیزی، اظهار داشــت: انســان هستم و این 

یک روحیه انسانی است که حمایت موجب دلگرمی می شود. 
می خواهم تیمم و خودم را هر روز بهتر کنم تا بهترین اتفاق 
برای تیم ملی رخ دهد. موضوع این نیســت که تمرکز کنم 
چه افــرادی از من حمایت یا انتقاد مــی کنند. اما افرادی 
بدون اســتدلال و شناخت از من، انتقاد می کنند. از آنهایی 

که حمایت کرده اند هم تشکر می کنم.
سرمربی تیم ملی در خصوص انتخاب کاپیتان تیم ملی 
در جام جهانی، گفت: می بینید مدام باید در مورد شــایعات 
حرف بزنیم. سنت این است بازیکن باسابقه تر کاپیتان باشد. 
هر بازیکنی کــه پیراهن تیم ملی را بر تــن دارد باید یک 
کاپیتان باشد. نفرات جوان باید انتظارات یک جمعیت بزرگ 
را بدانند و احســاس مسئولیت کنند. هر بازیکنی نمی تواند 
توقع کاپیتانی داشــته باشــد و معمولا بازیکن باتجربه تر، 
کاپیتان اســت. وی گفت: باید واقع بین باشــیم و یادآوری 
کنیــم برابر چه تیم هایی بازی خواهیــم کرد. منظورم این 
نیست سقف آروزهایمان را پایین بیاوریم اما در جام جهانی 
انتظارات و هدف مشخص اســت. ولی نباید روی خودمان 
فشار مضاعف بیاوریم تا توقع ایجاد شود مقابل بهترین ها، به 
نتیجه عالی برسیم. انتظارات بالا، موجب تخریب می شود و 

انتظارات باید معقول باشد.
ســرمربی تیم ملی در خصوص مشکلاتی که برایش در 
چند هفته اخیر ایجاد شــد، توضیح داد: چیزی که بیشتر 
از همه چیز اذیتم کرد دروغ هایی بود که در بین شــایعات 
مطرح می شد. گروه هایی هستند که مسائلی را می سازند که 
واقعیت ندارد. این گروه ها بیرون از فدراسیون و تیم هستند 
و می بیند در این چند مدت گذشته چقدر اسامی مختلفی را 

برای تیم ملی مطرح کردند.
وی افزود: هر زمانی که در ایران نبودم شــایعات فراگیر 
ایجاد شده و کاری که این روزها انجام می دهم، قطعی شدن 
حضورم در ترکیه اســت تا تیم های ایرانی حاضر در اردوی 
ترکیه را ببینم و با مربیان آنان نیز صحبت کنم. بزودی نیز 
بــه ایران برمی گردم تا شــرایط را زیر نظر بگیرم تا بهترین 

وضعیت برای تیم ملی ایجاد شود.
ســرمربی تیم ملی خطاب به مــردم ایران، گفت: بعد از 
تمامی ســال هایی که در ایران هســتم مردم این کشور و 
انتظارات را می شناســم. خودم را تا حدی ایرانی می دانم و 
برای موفقیت تیم ملی تمام تلاشم را به کار می بندم. همه 

اعضای تیم ملی با قدرت تمام تلاش می کنند.
وی در خصوص اینکه برای کنترل شرایط نیاز به کمک 
دارد؟ عنوان کرد:  دوباره از فدراسیون می خواهم برای فراهم 
کردن شــرایط ایده ال تمام توان را استفاده کند. همه مردم 
کنار ما باشــند. هر فردی بتواند کمــک کند و ارزش آن را 
متوجه بشــود از ســوی ما دعوت خواهد شد. رابطه بسیار 
خوبی با کریم باقری دارم و دوســت دارم فردی مثل ایشان 
دوباره کنار ما باشــد. ترســی بابت از دست دادن جایگاهم 

ندارم و تنها خواستم کاری برای این تیم انجام بدهم.

تیم ملی والیبال ایران در دیدار مرحله یک چهارم نهایی 
لیگ ملت ها ۲۰۲۲ به رغم نمایشــی تحسین برانگیز مغلوب 
لهســتان تیم نخست رده بندی جهان شــد تا از راه یابی به 
مرحلــه نیمه نهایی بازبماند. به گــزارش ایرنا، دومین روز از 
مرحله یک چهارم نهایی لیگ ملت های والیبال سال ۲۰۲۲ 
پنج شــنبه ۳۰ تیرماه با دو دیدار در ســالن یونیپول شــهر 
بولوینا ایتالیا پیگیری  شــد. در دومیــن دیدار تیم های ملی 
والیبال ایران و لهستان به مصاف یکدیگر رفتند و شاگردان 
بهروز عطایی در این مســابقه سه بر دو مغلوب لهستان تیم 
نخست رده بندی جهان شدند. لهستانی ها در ست های دوم 
و چهارم این مســابقه ۲۶ بــر ۲۴ و ۲۵ بر ۱۶ مغلوب ایران 
شدند، اما در ســت های اول، سوم و پنجم با امتیازهای ۲۵ 
بر ۲۱، ۲۵ بر ۱۸ و ۱۵ بر ۷ به پیروزی رسیدند و به مرحله 
نیمه نهایی و چهار تیم برتر مسابقات صعود کردند. تیم ملی 
والیبــال ایران این مســابقه را با ترکیب میــلاد عبادی پور، 
امیرحسین اسفندیار، مهدی جلوه، محمدطاهر وادی، امین 
اسماعیل نژاد، امیرحسین توخته و محمدرضا حضرت پور آغاز 
کرد. سیلیکا الکساندر، کوچانوفسکی جیکو، بارتوش کورک، 
کمیل ســمنیوک، متئوش بینیک و مارسین یانوش ترکیب 
تیم لهســتان در ابتدای این مسابقه بود که در مناطق شش 
گانــه زمین این تیم قرار گرفتند و هدایت این تیم را نیکولا 
گربیچ برعهده داشت. کولادوس فابریکه از فرانسه و ورا مچان 
والتــر هوگو از پرو به عنوان داوران اول و دوم، قضاوت دیدار 
ایران و لهستان را برعهده داشتند. محمدرضا داورزنی رئیس 
فدراسیون والیبال نیز این مسابقه را به همراه ایرانیان ساکن 
ایتالیا نظاره گر بود. مرحله نیمه نهایی لیگ ملت ها ۲۰۲۲ روز 
شنبه یکم مردادماه با دو دیدار در شهر بولونیا پیگیری خواهد 

شد.
عطایی: 

با نسلی جدید در والیبال 
دنیا خودمان را نشان دادیم

ســرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: از بازیکنانم تشکر 
می کنم که فداکارانه تا لحظه آخر برای کسب پیروزی تلاش 
کردنــد. به گزارش ایرنا  بهروز عطایی پس از شکســت تیم 
ملی ایران مقابل لهســتان در مرحله نهایی لیگ ملت های 
۲۰۲۲ درخصوص این مسابقه اظهار داشت: ابتدا یک خسته 
نباشــید جانانه به بازیکنان، اعضای کادرفنی و فدراســیون 
والیبــال می گویم که در یک پروســه زمانی تقریباً ۵۰ روزه 
فشــار زیادی را تحمل کردند. در این مــدت تیم ایران ۱۳ 
بازی بسیار سنگین داشــت که روند رو به رشد تیم در این 
مدت عیان شد و از این بابت از شاگردانم که فداکارانه تلاش 
کردند، تشــکر می کنم. وی ادامه داد: خوشحالم که چنین 
بازیکنانی دارم. امیدوارم در مسابقات پیش رو بتوانیم کیفیت 
بهتری به نمایش بگذاریم و مردم را خوشحال کنیم. فکر می 

کنم نتیجه، عملکرد و روند تیم ایران به گونه ای بود که مردم 
احساس خوبی نسبت به این تیم داشتند. اینکه ما مرحله به 
مرحله بهتر شدیم و بازی به بازی کیفیت تیمی ایران تغییر 
کرد برای من موضوع پراهمیتی است. امیدوارم این روند ادامه 
پیدا کند.  می توانیم مقابل تیم های خوب دنیا فوق العاده ظاهر 
شویم. سرمربی تیم ملی والیبال ایران گفت: خیلی خوشحالم 
که با یک نســل تغییر یافته بازهم توانستیم در والیبال دنیا 
خودمان را ثابت کنیم. شــاید همه، والیبال ایران را به تعداد 
محدودی بازیکن می شــناختند اما امــروز والیبال ایران با 
تعدادی بازیکن جدید به چشــم آمد و ایــن موضوع جای 
خوشحالی دارد. این نشان می دهد که روند تولید بازیکن در 
ایران ادامه دارد. عطایی با اشاره به مسابقات قهرمانی جهان، 
عنوان کرد: امیدوارم در مسابقات پیش رو هم بتوانیم خوش 
بدرخشــیم. قطعاً برای مســابقات قهرمانی جهان تغییراتی 
خواهیم داشت. مسابقات قهرمانی جهان بسیار سخت است 
و بایــد تلاش مان را برای آن پیکارها مضاعف کنیم. وی در 
پایان خطاب به مردم کشورمان، اظهار داشت: بخش زیادی 
از موفقیت های تیم ملی را مدیون حمایت های مردم هستیم. 
همه به عشق مردم، سختی ها را تحمل می کنیم و بازیکنان 
احساس می کنند که ســرباز کشورشان هستند. مردم همه 
دارایی ما هستند. برای این پرچمی که روی سینه ما است تا 
آخرین لحظه می جنگیم و تلاش می کنیم و امیدوارم مردم 

هم از تلاش تیم ایران رضایت داشته باشند.
عبادی پور: 

در آینده جبران می کنیم
کاپیتان تیم ملی والیبال ایران گفت: شرمنده مردم شدیم 
و از آن هــا عذرخواهی می کنم بابت این نتیجه چون لیاقت 
مــردم این بود که به جمع چهار تیم برویم. به گزارش ایرنا، 
میلاد عبادی پور پس از مسابقه تیم ملی ایران برابر لهستان 
اظهار کرد: از قبل می دانســتیم که مسابقه بسیار دشواری 
پیش رو داریم و با توجه به نتیجه ای که در مرحله مقدماتی 
مقابل تیم لهستان کسب کرده بودیم مشخص بود که حریف 
برای انتقام می آیــد، اما بازیکنانکم کاری نکردند. وی افزود: 
به هر حال مســابقه برد و باخــت دارد و ما نتیجه را واگذار 
کردیم. شــرمنده مردم شدیم و از آن ها عذرخواهی می کنم 
بابت این نتیجه چون لیاقت مردم این بود که به جمع چهار 
تیم برویم و تلاش کنیم که در فینال حضور خوبی داشــته 
باشیم، اما خوب این اتفاق نیافتاد. امیدوارم در آینده بتوانیم 

جبران کنیم.
گربیچ: 

سختی های بسیاری را مقابل ایران تحمل کردیم
ســرمربی تیم ملی والیبال لهستان گفت: برای من اصلا 
جای شگفتی نیست که تیم ایران به این مرحله از مسابقات 
راه یافته اســت. به گزارش ایرنا، نیکلا گربیچ پس از پیروزی 

تیم ملی لهســتان مقابل ایران در مرحله یک چهارم نهایی 
لیگ ملت های ۲۰۲۲ درخصوص این مسابقه اظهار داشت: 
پیروزی مهمی مقابل حریف بســیار خوبی به دست آوردیم. 
تیم ایران، والیبال بســیار خوبــی را ارائه داد. برای من اصلا 
جای شگفتی نیست که تیم ایران به این مرحله از مسابقات 
راه یافته است. سطح والیبالی که تیم ایران بازی کرد و انگیزه 

ای که از خود نشان داد، گویای همه چیز است.
وی گفــت: تیم ملی والیبال ایران ما را بر آن داشــت تا 
بهترین عملکرد خود را برای صعــود به مرحله نیمه نهایی 
ارائه کنیم. برای ما فقط مســئله برد مقابل ایران مهم نبود، 
بلکه چگونگی رســیدن به این موضوع هــم برایمان خیلی 
مهم بود. سرمربی تیم ملی والیبال لهستان خاطرنشان کرد: 
نمی توانســتیم با عملکرد و بازی همیشگی خودمان در این 
دیدار پیروز شویم. نتوانستیم در توپ های اول مثل همیشه 
موفق باشــیم. همچنین در ســرویس نیز نتوانســتیم مثل 
همیشــه به حریفمان فشار بیاوریم. گربیچ خاطرنشان کرد: 
از لحاظ تاکتیکی وضعیت خوبی داشــتیم اما نمی توانستیم 
از برتری خود دفاع کنیم. ســختی های بسیاری را در طول 
مســابقه تحمل کردیم اما توانستیم این فشارها را مدیریت 
کنیــم و در نهایت در ســت پنجم به بــازی برگردیم و در 
حساس ترین لحظه ممکن بهترین عملکرد خود را ارائه کنیم 
و پیروز میدان شــویم. همانطور کــه گفتم این مهم بود که 
بدانیم چگونه به این پیروزی دست پیدا کنیم و فقط نتیجه 
مهم نبود. وی در مورد نسل جدید والیبال ایران اظهار داشت: 
صادقانــه باید بگوییم فقط میلاد عبادی پــور را در این تیم 
می شــناختم. آن هم به این دلیل است که او سابقه حضور 
در نســل قبلی را دارد. درمــورد عبادی پور باید بگویم که او 
در حــال حاضر بهترین عملکرد خود را در تمام طول دوران 

بازی اش ارائه می کند، چرا که او در حال حاضر کاپیتان تیم 
است و مسئولیت بیشتری دارد و باید نقش خود را به خوبی 
ایفا کند. ســایر بازیکنان تیم به او نگاه می کنند و او الگوی 
آنان است. او فوق العاده نقش خود را ایفا می کند. سرمربی 
تیم ملی والیبال لهســتان گفت: در مــورد دو بازیکن دیگر 
)امین اســماعیل نژاد و امیرحسین اسفندیار( باید بگویم که 
آنها پتانســیل بازی در تیم های بزرگ دنیا را دارند. آنها در 
بخش حمله، دفاع و سرویس فوق العاده عمل می کنند. تیم 
ملی ایران با این بازیکنان آینده فوق العاده ای را در پیش دارد 

و می تواند با تیم های بزرگ دنیا رقابت کند.
صعود تیم ملی والیبال به رده هشتم

رنکینگ جهانی
تیم ملی والیبال ایران پس از هفت برد در لیگ ملت های 
۲۰۲۲ و عملکرد خوب در این مسابقات به رتبه هشتم جدول 
رده بندی فدراســیون جهانی والیبال صعود کرد. به گزارش 
ایرنا، ملی پوشــان کشــورمان در لیگ ملت های ۲۰۲۲ در 
سیزده مسابقه به میدان رفتند و در مجموع  هفت برد و شش 
باخت کســب کردند. پس از این مسابقات تیم ملی ایران با 
۲۷۸ امتیاز به رتبه هشتم جدول رده بندی فدراسیون جهانی 
والیبال بازگشــت و تیم ملی ژاپن با ۲۷۳ امتیاز در جایگاه 
نهم قرار گرفت. این در حالیســت که در نخستین رده بندی 
سال ۲۰۲۲ تیم های ملی بزرگسالان که از سوی فدراسیون 
جهانی والیبال اعلام شد تیم ملی والیبال ایران با ۲۶۷ امتیاز 
در رتبه دهم جهان قرار داشــت. تیم ملی والیبال لهستان با 
۳۹۱ امتیاز همچنان در رتبه نخست جهان قرار دارد و برزیل، 
فرانسه، روسیه و ایتالیا به ترتیب رتبه دوم تا پنجم جهان را 
به خود اختصاص داده اند. آمریکا با ۳۳۱ امتیاز و آرژانتین با 

۲۸۰ امتیاز در جایگاه ششم و هفتم جهان جای گرفته اند.

اسکوچیچ:

خیلی ها می خواستند تیم ملی را زمین بزنند

حذفسرافرازانهتیمملیوالیبالازلیگملتها

کارشــناس فوتبال می گوید گروه فعلی شــکل دهنده 
تیم ملی از جملــه بازیکنان و مربیان بایــد به خاطر مردم 
و خوشــحالی آن ها با یکدیگر همکاری کنند و دســت از 
اختلاف ها بردارند. حسین فرکی در گفت وگو با ایسنا، درباره 

ابقای دراگان اسکوچیچ روی نیمکت تیم ملی ایران و شرایط 
نه چندان مناسب این تیم در آستانه جام جهانی گفت: باید 
این وضعیت را مدیریت کرد. به نظر می رســد که مدیریت 
شــرایط کنونی برعهده اسکوچیچ است. هیچ کسی بهتر از 
اسکوچیچ برای آرام کردن اوضاع وجود ندارد. شاید نتواند با 
زبان کروات این کار را بکند اما می تواند از کسی برای سخن 
گفتن با بازیکنان و تسلط پیدا کردن بر شرایط استفاده کند 
و وضعیت کنونی را تغییر دهد. وی با بیان اینکه »اسکوچیچ 
باید از کســانی برای ارتباط گرفتن بــا بازیکنان تیم ملی 
استفاده کند که مورد اعتماد و قبول آن ها قرار دارد،« گفت: 
این فرد می تواند کسی باشد که از نظر تجربه و سن و سال 
بالاتر از اســکوچیچ است و با اسکوچیچ هم ارتباط مناسبی 
داشته باشد و در نهایت با هم فکری، شرایط تیم ملی را به 

روز کنند.

فرکی که در جام جهانی ۲۰۰۶ دستیار برانکو ایوانکوویچ 
بود، در واکنش به مقایســه کردن شرایط این تیم با فضای 
تیم ملی در آن سال گفت: من به این مقایسه اعتقاد ندارم. 
مشــکل تیم ملی در ســال ۲۰۰۶ مدیریتی بود. تا قبل از 
جام جهانی مشکلی نداشتیم اما با افزایش اختلاف ها میان 
سازمان تربیت بدنی و فدراسیون وقت، مشکلاتی بروز کرد. 
تیم ملی زمانی در جام جهانی دچار مشکل شد که بازیکنان 
می دانستند فدراسیون فوتبال هیچ رئیسی ندارد. مربی سابق 
تیــم ملی با دعوت بازیکنان و مربیــان تیم ملی به اتحاد و 
وحدت گفت: باید با ایــن موضوع کنار بیایند که این گروه 
تا جام جهانی کنار همدیگر هستند و به خاطر مردم با هم 

همکاری داشته باشند.
او دربــاره اظهارات برخی از کارشناســان مبنی بر کنار 
گذاشــتن بازیکنان مخالف از تیم ملی گفت: الان وقت این 

حرف ها نیست. شــاید بعد از جام جهانی خود به خود این 
اتفاق بیفتد اما الان وقت کنار گذاشتن نیست. اگر بخواهند 
کســی را کنار بگذارند، باید یک گروه را حذف کنند. کنار 
گذاشتن یک گروه به این سادگی نیست چرا که هر دو گروه 
بازیکنان ثابت و تاثیرگذاری هستند. نمی شود راجع به این 

موضوع تصمیم گیری شود. این مساله باید مدیریت شود.
فرکی تاکید کرد: دوست دارم فوتبالیست های ما بدانند 
وظیفه شــان چیست. نباید بازیکنان وارد قضایایی شوند که 
مربوط به آن ها نیست. اگر موضوعی هم وجود دارد، به بعد 
از جام جهانی موکول کنند. البته مشکلات فقط مربوط به 
بازیکنان نیســت. کمیته فنی هم با هیات رئیسه به مشکل 
خورده اند. فوتبال همچون خانواده ای اســت که پدر بالای 
سرش نیســت. رئیس فدراسیون، حکم پدر را دارد. فوتبال 

مدیر قوی می خواهد.

فرکی:

بازیکنانبهخاطرمردمتاجامجهانیدستازاختلافبردارند


